

**VILLAGE OF TIDE HEAD  
SPECIAL MEETING  
September 19, 2019**

**OPENING OF MEETING AND WELCOMING  
REMARKS**

The special meeting of the Tide Head Village Council was called to order by the Chairperson, Mayor Hunter at 8:10 P.M. in the Tide Head Council Room.

Mayor Hunter welcomed those in attendance.

**ATTENDANCE**

Mayor Randy Hunter  
Deputy Mayor Cathy McDavid  
Councillor Patrick Lanteigne  
Councillor Mark St.Onge  
Administrator Angie Irvine

**Resolution for the amendments of the five year capital investment plans for the GTF agreements**

It was moved by Deputy Mayor McDavid and seconded by Councillor St.Onge to approve the amendments of the five year capital investment plans for the GTF agreement 2014-2018 and the GTF agreement 2019-2023. Motion carried.

**Resolution for the New Brunswick Municipal Finance Corporation**

It was moved by Councillor Lanteigne and seconded Deputy Mayor McDavid that the Clerk and Mayor be authorized to issue and sell to the New Brunswick Municipal Finance Corporation a Municipality of Tide Head debenture in the principal amount of \$291,000 on such terms and conditions as are recommended by the New Brunswick Municipal Finance Corporation, and be it resolved that the Municipality of Tide Head agree to issue post-dated cheques payable to the New Brunswick Municipal Finance Corporation as and when they are requested in payment of principal and interest charges on the above debenture. Motion carried.

**ADJOURNMENT**

The meeting was adjourned at 8:13 P.M.

**VILLAGE DE TIDE HEAD  
RÉUNION SPÉCIALE  
Le 19 septembre 2019**

**OUVERTURE DE LA RÉUNION ET MOTS DE BIENVENUE**

Le Maire Hunter assume la présidence et ouvre la séance de cette réunion spéciale du conseil du Village de Tide Head à 20h10 dans la salle du conseil du Village de Tide Head.

Le Maire Hunter souhaite la bienvenue à tous.

**PRÉSENCES**

Randy Hunter, Maire  
Cathy McDavid, Mairesse Suppléante  
Patrick Lanteigne, Conseiller  
Mark St.Onge, Conseiller  
Angie Irvine, Administratrice

**Résolution pour la modification des plans quinquennaux des dépenses en immobilisation pour les ententes FTE**


Il est proposé par la Mairesse Suppléante McDavid et appuyé par le Conseiller St.Onge d'approuver la modification des plans quinquennaux des dépenses en immobilisation pour l'entente FTE 2014-2018 et l'entente 2019-2023. Proposition adoptée.

**Résolution pour la Corporation de financement des municipalités du Nouveau Brunswick**

Il est proposé par le Conseiller Lanteigne et appuyé par la Mairesse Suppléante McDavid que la greffière et le Maire soient autorisés à émettre et à vendre à la Corporation de financement des municipalités du Nouveau-Brunswick une débenture municipale de Tide Head d'un montant de 291 000 \$ selon les termes et conditions recommandés par la Corporation financière des municipalités du Nouveau-Brunswick et qu'il soit résolu que la municipalité de Tide Head accepte d'émettre des chèques postdatés à l'ordre de la Corporation financière municipale du Nouveau-Brunswick au moment où ils sont demandés en paiement du capital et des intérêts sur la débenture précitée. Proposition adoptée.

**LEVÉE DE LA SÉANCE**

La séance est levée à 20h13.

  
Randy Hunter  
Mayor/Maire

  
Angie Irvine  
Administrator/Administratrice

